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Z Á P I S č. 4/2021 
z jednání Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 10 

konaného dne 6. 9. 2021 od 18:00 v malé zasedačce (dv. 411A), 4. patro, budova A Ú M Č Praha 10

Přítomní členove výboru: Ing. Roman Bulíček, Ing. Ivan Mikoláš, Ing. Ladislav Koubek, 
Ing. Milan Maršálek, Mikuláš Pobuda, Ing. Jan Šnajdr, Mgr. Václav Vlček
Mgr. Ivana Cabrnochová se připojila k jednání v cca 18:07

Omluvení členové výboru: Martin Kostka

Hosté: doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D., Ing. Kateřina Smělá, Marie Šustová, Ing. Jarmila Bendová

Předseda Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 10 zahájil jednání v cca 18:05, přivítal přítomné 
a po kontrole prezenční listiny konstatoval, že je přítomno 7 členů Finančního výboru, a tím je výbor 
usnášeníschopný.

Jako ověřovatele zápisu pan předseda navrhl pana Ing. Ladislava Koubka, kterýs návrhem souhlasil.

Hlasování o ověřovateli zápisu:
Pro: 6
Proti: 0
Zdržel se: 1
Pan Ing. Ladislav Koubek byl zvolen ověřovatelem zápisu.

Dále pan předseda navrhl program zasedání:
bod č. 1 Zpráva o hospodaření MČ Praha 10 k 30. 6. 2021 včetně informace o rozpočtových 

opatřeních schválených Radou MČ Praha 10 v rámci zmocnění
bod č. 2 Různé

Hlasování o programu:
Pro: 8
Proti: 0
Zdržel se: 0
Program byl schválen.

Pan předseda požádal přítomné členy Finančního výboru, aby při pokládání dotazů, připomínek 
a komentářů hovořili hlasitě kvůli přesnému zpracování zápisu zjednání, který bude vypracován 
z pořízeného zvukového záznamu.

bod č. 1 Zpráva o hospodaření MČ Praha 10 k 30. 6. 2021 včetně informace o rozpočtových 
opatřeních schválených Radou MČ Praha 10 v rámci zmocnění

Pan předseda předal slovo paní radní doc. Ing. Lucii Sedmihradské, Ph.D., aby s daným bodem 
seznámila členy Finančního výboru.
Zpráva o hospodaření MČ Praha 10 k 30. 6. 2021 je zpracována MČ Praha 10 nad rámec zákonných 
předpisů a vychází ze zpracovávání za dané období rozborů z minulých let. Rozbory jsou strukturou 
podobné závěrečnému účtu, tj. obsahuje jednak rozbory hospodaření MČ Praha 10, ale také 
zřízených příspěvkových organizací a případně založených společností městskou částí.
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Hlavní činnost hospodaření MČ Praha 10 za dané období skončila v přebytku 41 000 000 Kč a vedlejší 
hospodářská činnost skončila se ziskem 135 000 000 Kč. Hospodaření MČ Praha 10 není v rámci roku 
symetrické - druhé pololetí hospodaření je tedy odlišné od prvního pololetí daného roku.
Hlavní činnost (rozpočet) za dané období obsahuje tyto zajímavé informace:

- běžné výdaje jsou plněny ze 41 % - celoroční čerpání těchto výdajů dosahuje v průměru 
okolo 84 %,

- kapitálové výdaje jsou plněny z necelých 20 % - téměř dvojnásobné navýšení kapitálových 
výdajů v rozpočtu upraveném oproti rozpočtu schváleném (schválené investice byly ve výši 
285 000 000 Kč a investice v upraveném rozpočtu dosahují výše 569 000 000 Kč) - důvodem 
navýšení těchto výdajů v rozpočtu MČ Praha 10 jsou obdržené dotace od MHMP 
(cca 284 000 000 Kč):

o dotace téměř 100 000 000 Kč na rekonstrukci radnice,
o ponechané dotace z minulých let (např. školka Bajkalská, projektová dokumentace 

vlakové zastávky Depo Hostivař),
o obdržené dotace v letošním roce (např. dotace na starou školu, park Solidarita, 

škola U Vršovického nádraží),
- daň z nemovitých věcí - daň, která je splatná ke konci května a na bankovní účet MČ Praha 

10 je převedena na přelomu července a srpna, tj. v předloženém materiálu k hospodaření 
není zahrnuta do příjmů, nicméně v současné době jsou již tyto finanční prostředky 
na bankovním účtu městské části (těsně pod 100 000 000 Kč k 6. 9. 2021),

- sankční platby (položka 2212) - daná položka obsahuje zejména pokuty vybrané za špatné 
parkování v rámci zón placeného stání,

- neidentifikované příjmy - podstatná část ze zmíněných příjmů, které dosáhly výše 
13 000 000 Kč, obsahuje uplatněný odpočet DPH u rekonstrukce budovy Vzlet - odpočet 
ještě není plně uplatněn.

Hospodaření vedlejší hospodářské činnosti (plán zdaňované činnosti) vykazuje plynulé hospodaření 
v rámci roku, protože klíčovými výnosy dané činnosti jsou pravidelné nájmy, které měsíčně tvoří 1/12 
z daného roku. Méně pravidelné jsou výnosy z prodeje, nicméně v letošním roce se plán prodeje daří 
plnit dle očekávání (strana 5 komentáře k plánu zdaňované činnosti, která obsahuje přehlednou 
tabulku s celkovou výší výnosů - 189 000 000 Kč, z nichž necelých 100 000 000 Kč tvoří přecenění na 
reálnou hodnotu a necelých 100 000 000 Kč jsou reálné výnosy z prodeje). Náklady vedlejší 
hospodářské činnosti jsou tvořeny zejména těmito dvěma náklady:

- opravy a udržování, které vykazují sezónnost jak u škol, tak i bytů vlastněných městskou částí,
- režijní náklady včetně osobních nákladů - osobní náklady na rozdíl od minulých let nejsou 

děleny v poměru 1:1 mezi hlavní a vedlejší činnost, ale je nová metodika, která upravuje daný 
poměr tak, že z vedlejší hospodářské činnosti jsou osobní náklady financovány z 23 % 
a zbývajících 77 % financuje hlavní činnost. Poměr je stanoven na základě poměru pracovní 
účasti zaměstnanců ÚMČ Praha 10 na hlavní a hospodářské činnosti. Metodika výpočtu 
daných nákladů byla změněna na základě veřejnosprávní finanční kontroly z MHMP, dle které 
vyplývá, že MČ Praha 10 % daných nákladů byla účtovala nesprávně ve zdaňované činnosti. 
V letošním roce dochází ke značnému nárůstu mzdových výdajů na straně rozpočtu MČ Praha 
10, což se zřetelně projeví v závěrečném účtu za rok 2021. Nicméně v součtu budou osobní 
náklady a osobní výdaje nepatrně vyšší než za předcházející roky, protože nedošlo ke zvýšení 
mzdových tarifů pracovníků ÚMČ Praha 10.

Rozbory hospodaření k 30. 6. 2021 obsahují výkazy akciové společnosti vlastněné městskou částí 
a také kompletní informace o hospodaření příspěvkových organizací zřízených městskou částí za dané 
období.

Pan předseda poděkoval paní radní za seznámení s daným bodem a požádal členy Finančního výboru 
o pokládání dotazů k danému bodu.
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Pan předseda položil dotaz týkající se čerpání kapitálových výdajů do konce roku. Tedy jaký se 
předpokládá trend, vývoj, čerpání daných výdajů v druhé polovině roku 2021, jelikož k 30. 6. 2021 
tyto výdaje jsou čerpány z 19 %.

Paní radní doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D., v prvé řadě požádala členy Finančního výboru, aby si 
v předloženém tištěném materiálu nalistovali tabulkovou část rozpočtové kapitoly 0082 - Správa 
majetku a následně odpověděla na položený dotaz.
Při porovnání rozpočtu schváleného a rozpočtu upraveného vdané kapitole je zřejmé, že vysoký 
nárůst rozpočtu upraveného je způsobeno obdrženými dotacemi z MHMP. Čerpání vdané kapitole 
v roce 2021 bude ovlivněno takto:

• dotace na rekonstrukci radnice ve výši cca 100 000 000 Kč od MHMP, která se v letošním 
roce nebude čerpat,

• rekonstrukce Polikliniky Malešice je v rámci investic již dokončená a v nejbližší době budou 
alokované finanční prostředky dočerpány v rozpočtu,

• ostatní investiční projekty by vdaném roce měly být čerpány vdané kapitole bez větších 
problémů.

Kapitola 0083 - Správa majetku (1511) v rámci svého rozpočtu obsahuje dva velké investiční projekty:
• výstavba školky Bajkalská - staveniště již bylo předáno a předpokládá se čerpání finančních 

prostředků v rozmezí 25 - 30 000 000 Kč, záleží na rychlostí fakturace,
• rekonstrukce staré školy v případě zahájení v letošním roce (z alokovaných cca 85 000 000 Kč 

by mělo být čerpáno v letošním roce v řádu nižších milionů).
Ostatní čerpání investičních projektů v dané kapitole by měly být čerpány bez větších problémů, 
kromě ještě jednoho investičního projektu - Základní škola U Vršovického nádraží, kde čerpání 
na daný projekt je závislé na tom, zda bude vybrán zhotovitel. Pokud bude vybrán, je zde předpoklad, 
že bude z alokovaných cca 17 000 000 Kč čerpáno v řádu nižších milionů.
Odhad paní radní na čerpání investičních výdajů v roce 2021 je cca 300 000 000 Kč v rámci všech 
odborů MČ Praha 10.
V neposlední řadě paní radní zmínila ještě jeden investiční projekt, který je již téměř připraven 
k realizaci, a to severní část parku Na Solidaritě. Realizace dané investice závisí na výsledku soutěže 
na zhotovitele a podepsaní smlouvy s vítězem v letošním roce.

K investičnímu projektu parku Na Solidaritě doplnil pan Ing. Ivan Mikoláš informaci, že v případě, 
že letos proběhne soutěž na zhotovitele bez problémů, bude daný projekt realizován nejspíše v lednu 
nebo v únoru příštího roku.

Paní radní doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D., ještě doplnila k odpovědi na otázku pana předsedy, 
že dotace z MHMP jsou ve vysoké výši a jejich čerpání bude relativně nízké. Nicméně odhad je 
takový, že by mohly být čerpány přes 50 %.

Pan předseda poděkoval za odpověď na jeho otázku a vyzval ostatní členy Finančního výboru 
k pokládání dotazů k danému bodu.

Další dotaz položil pan Ing. Milan Maršálek, který se zeptal na oblast přecenění v rámci prodeje 
majetku zdaňované činnosti.

Na položený dotaz odpověděla paní Ing. Kateřina Smělá, vedoucí Odboru ekonomického.
Přecenění na reálnou hodnotu je účetní hodnota majetku. Reálná hodnota je stanovena ve chvíli 
rozhodnutí o prodeji daného majetku. V roce prodeje se daná hodnota účtuje do nákladů 
nebo do výnosů dle rozdílu mezi účetní hodnotou a reálnou hodnotou. Proto jsou v rámci výkazů 
vysoké hodnoty výnosů.
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K danému doplnil pan Ing. Ivan Mikoláš, že vysoké množství majetku je zcela odepsaných, 
a proto přecenění stoupá do vysokých hodnot.

Na dané zareagovala paní Ing. Kateřina Smělá s tím, že ocenění v účetnictví je pořizovací hodnota 
majetku. Majetek se odepisuje, nicméně s přeceněním odpisy nesouvisí, jelikož pořizovací cena 
zůstává neměnná. Přecenění je rozdíl mezi pořizovací cenou a reálnou hodnotou ve chvíli, kdy je 
rozhodnutí o prodeji daného majetku. V rámci MČ Praha 10 je poměrně dlouhá doba mezi 
rozhodnutím o prodeji a samotným prodejem majetku, proto je tak vysoký rozdíl, který jde následně 
do výnosů.

Další dotaz byl položen panem Ing. Janem Šnajdrem, kterého zaujal investiční projekt na fotovoltaiku 
v celkové výši 7 500 000 Kč. Konkrétně jeho dotaz směřoval na to, zda není zbytečné realizovat tuto 
investici na stávající budovu, když je v plánu rekonstrukce celého Úřadu MČ Praha 10.

Na daný dotaz odpověděla paní radní doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D., stím, že zmíněný 
investiční projekt od MHMP je součástí celkové kofinancující dotace od MHMP na rekonstrukci 
radnice. MČ Praha 10 obdržela od MHMP kofinancující dotaci na rekonstrukci radnice ve dvou 
částech:

1) fotovoltaika objektu ÚMČ Praha 10 ve výši cca 7 600 000 Kč,
2) zateplení objektu ÚMČ Praha 10 ve výši cca 91 000 000 Kč.

Důvodem takového to rozdělení dotace z MHMP je přidělení dotace z operačního programu Životní 
prostředí právě na tyto dva účely (je rozdělena na tyto dvě části) u investičního projektu rekonstrukce 
radnice ÚMČ Praha 10.

Následující dotaz položila paní Mgr. Ivana Cabrnochová. Paní starostka informovala, že okolo 
ÚMČ Praha 10 bude nainstalováno lešení, které případně bude bránit dopadu vypadlého okna 
z budovy do bezprostředního okolí. Bude dané lešení zahrnuto do celkové ceny rekonstrukce radnice, 
případně, z jakých finančních prostředků bude dané lešení hrazeno a jaká je eventuálně cena?

Paní radní doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D., na daný dotaz odpověděla, že činnosti, které budou 
souviset s opravami stávající budovy, budou hrazeny z kapitoly OHS - udržení stávajícího objektu 
do doby rekonstrukce radnice. Rada MČ Praha 10 schválila dne 24. 8. 2021 materiál, z kterého 
vyplývají nutné opravy stávající budovy v letošním a v příštím roce. Do cca měsíce budou zpracována 
rozpočtová opatření, která navýší rozpočet OHS tak, aby bylo zajištěno krytí na dané výdaje. 
Předpokládaným zdrojem finančních prostředků pro letošní rok je rezerva, která byla připravena na 
stěhování ÚMČ Praha 10 do náhradních prostor a je jisté, že se nevyužije. V současné době je již 
připraven první návrh rozpočtu na rok 2022, který již obsahuje alokované finanční prostředky na tyto 
nutné opravy stávající budovy ÚMČ Praha 10 v roce 2022. Kolik dané lešení bude stát, paní radní 
nemohla zodpovědět, jelikož tato informace není jí zatím známá.
Kolik budou stát opravy stávající budovy do doby rekonstrukce nelze zatím také konkrétně říci, jelikož 
předkládaný materiál daná data neobsahoval. Každá oprava má jiné finanční rozpětí v rámci ocenění 
v řádu od 200 000 Kč po 400 000 Kč, od 1000 000 Kč po 2 000 000 Kč - rozpětí je velmi velké 
a konkrétní výše vynaložených finančních prostředků bude známa při realizaci daných oprav.

Jelikož k danému bodu nebyly již položeny žádné dotazy nebo připomínky, pan předseda navrhl 
hlasovat o usnesení k danému bodu, které zní:
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Finanční výbor Zastupitelstva MČ Praha 10 souhlasí s předloženým materiálem 
„Zpráva o hospodaření MČ Praha 10 k 30. 6. 2021 včetně informace o rozpočtových opatřeních 
schválených Radou MČ Praha 10 v rámci zmocnění".

Hlasování k bodu č. 1:
Pro: 6
Proti: 0
Zdržel se: 2
Usnesení bylo přijato.

bod č. 2 Různé

Pan předseda v bodu různé informoval v rámci daného bodu o dvou informacích:
1) návrh tří pevných termínů jednání Finančního výboru do konce roku 2021:

• středa 20.10. 2021 od 15:00,
• pondělí 22. 11. 2021 od 15:00,
• pondělí 13.12. 2021 od 15:00.

Pan Mikuláš Pobuda k tomuto termínu informoval přítomné, že od 17:00 má naplánovaný 
Výbor sociální a zdravotní.
Pan Mgr. Václav Vlček položil dotaz ohledně předběžného termínu projednávání návrhu 
rozpočtu na rok 2022 ve Finančním výboru. Pan předseda na daný dotaz odpověděl, že se 
předpokládá projednávání rozpočtu na rok 2022 ve Finančním výboru v termínu 22.11. 2022. 
V případě komplikací lze rozpočet projednat i v termínu 13. 12. 2021. Paní radní 
doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D., doplnila odpověď k danému dotazu. Plán projednávání 
návrhu rozpočtu 2022 je takový, kdy první návrh rozpočtu bude rozdělen na jednotlivé části 
dle gescí komisí a výborů. Výbory a komise projednají první návrh rozpočtu na rok 
2022. Finální verze bude projednána na Finančním výboru - podobný postup jako v minulých 
letech (Finanční výbor bude otevřený, budou se ho účastnit všichni radní a všichni vedoucí 
odborů, bude prostor pro větší diskuzi). Kdy bude finální verze návrhu rozpočtu 2022 
projednávána ve Finančním výboru v současné době nelze pevně stanovit.

2) v jednom z předchozích jednání Finančního výboru se výbor dotkl několika témat:
a. rekonstrukce radnice - na nejbližším ZMČ Praha 10 bude předložena zpráva 

od místostarosty PaedDr. Martina Sekala,
b. Praha 10 - Majetková, a. s. - informace o společnosti jsou součástí hospodaření 

(bod č. 1 programu jednání Finančního výboru),
c. příspěvkové organizace.

K daným tématům se lze vrátit při budoucích jednání Finančního výboru. V případě, 
že členové Finančního výboru projeví zájem o projednání dalších důležitých témat 
na jednáních výboru, lze tyto témata zařadit na program následného jednání výboru.

Paní radní doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D., využila příležitosti a informovala členy Finančního 
výboru o:

1) budou učiněny kroky k dalšímu zvýšení transparentnosti MČ Praha 10, kdy RMČ 
dne 7. 9. 2021 bude projednávat materiál, který započne proces zavedení elektronického 
oběhu účetních dokladů. Odbor ekonomický včele s paní Ing. Kateřinou Smělou, vedoucí 
Odboru ekonomického, zajistí návrh realizace daného projektu do konce letošního roku tak, 
aby od 1.1. 2023 elektronický oběh účetních dokladů plnohodnotně fungoval. Daný projekt 
bude mít zásadní vliv na finanční kontrolu v podmínkách ÚMČ Praha 10. Z rešerše Odboru 
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ekonomického vyplývá, že krom MČ Praha 1 jiné městské části elektronický oběh účetních 
dokladů nemají.

2) spuštění rozklikávacího rozpočtu v aplikaci CityVizor, ve které jsou k dispozici údaje 
k 30.6.2021 a které budou průběžně aktualizovány. Pozitivní je, že společně 
s programátorem a správcem rozklikávacího rozpočtu se podařilo dané údaje zpracovat 
a uveřejnit tak, aby měly podobnou strukturu jako rozpočet MČ Praha 10. CityVizor má údaje 
zpracovány primárně dle odvětví a MČ Praha 10 k danému má údaje zpracovány ještě dle 
rozpočtových kapitol. To znamená, že pokud se člověk podívá do kategorie Školství, u MČ 
Praha 10 se mu zobrazí jednak údaje o rozpočtové kapitole 41 - Školství, ale také 83 - Správa 
majetku, kde jsou soustředěny investice do školských zařízení. První návrhy byly v členění dle 
určitých akcí, které neměly strukturu, jako má rozpočet MČ Praha 10.

Na dané zareagoval pan Ing. Ivan Mikoláš, stím, že si někteří lidé zvenčí mohou díky rozklikávacímu 
rozpočtu lépe zorientovat v dokladech, které jsou na úřadě, a prohlédnout jednotlivé zakázky. 
To dříve nebylo možné, jedině ve funkci zastupitele. Jiná otázka je, kolik občanů tuto možnost využije.

Na pana Ing. Ivana Mikoláše zareagovala paní radní doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D. Rozklikávací 
rozpočet nepodává skutečné hospodaření MČ Praha 10 (jen kolik stála např. jedna tužka z obchodu 
XY). Největší problémem hospodaření MČ Praha 10 jsou dva účetní okruhy (hlavní a hospodářská 
činnost). Velké množství operací není prováděno v hlavní činnosti (rozpočtu), ale v hospodářské 
činnosti (zdaňovaná činnosti) dle Statutu hl. města Prahy.

Protože k bodu č. 2 již nebyly již žádné dotazy, připomínky či náměty pro další jednání Finančního 
výboru ze strany členů Finančního výboru, pan předseda ukončil jednání v cca 18:40.

Součástí tohoto zápisu je
- usnesení výboru FiV/4/1 ze dne 6. 9. 2021

Ing. Ladislav Koubek 
ověřovatel

Datum vyhotovení zápisu: 9. 9. 2021

tajemník Finančního výboru
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USNESENI FINANČNÍHO VÝBORU ZMČ PRAHA 10 

č. FiV/4/1 ze dne 6. 9. 2021

Finanční výbor Zastupitelstva MČ Praha 10 

souhlasí

s předloženým materiálem „Zpráva o hospodaření MČ Praha 10 k 30. 6. 2021 
včetně informace o rozpočtových opatřeních schválených Radou MČ Praha 10 v rámci 

zmocnění".

Číslo tisku:
PlO-375187/2021



Záznamy o činnostech zpracování dle ust. čl. 30 nařízení GDPR

Správce osobních údajů Úřad městské části Praha 10, Vršovická 68, 101 38 
Praha 10, e-podatelna: postat® praha 10.cz, 
identifikátor DS: imb7wg, ústředna: 267 093 111

Odbor/organizační jednotka/oddělení Zastupitelstvo městské části Praha 10
Agenda odboru/organizační jednotky/oddělení Finanční výbor Zastupitelstva městské části 

Praha 10 (FiV)

—7-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Účel zpracování Povinnost zřízení Finančního výboru dle ustanovení 
§ 78 odst. 1 zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním 
městě Praze, a jeho povinnosti z tohoto ustanovení 
vyplývající a dále § 100 odst. 2 zákona o hlavním 
městě Praze. Poradní orgán Zastupitelstva městské 
části Praha 10.

Právní titul zpracování je nezbytné pro splnění právní 
povinnosti, která se na správce vztahuje

- Usnesení Zastupitelstva městské části Praha 
10 číslo 1/11/2018 ze dne 21. 11.2018

- Zákon č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze

zpracování prezenčních listin je nezbytné pro účely



oprávněných zájmů správce

zpracování osobních údajů (pseudonymizace pro 
účely zveřejnění) je nezbytné pro splnění úkolu 
prováděného ve veřejném zájmu nebo při výkonu 
veřejné moci, kterým je pověřen správce

Souhlas NE
Subjekt osobních údajů • členové výboru, tajemník výboru, popřípadě 

další zastupitelé MČ Praha 10
• jiné fýzické osoby, které se najednání dostaví 

(zpravidla občané městské části Praha 10, 
přizvaní odborníci apod.) - hosté

• občané, kteří podali podnět
• fyzické osoby, jejichž údaje se vyskytují 

předkládaných materiálech
Kategorie osobních údajů • členové výboru, tajemník: jméno, příjmení, 

titul, kontakt (e-mail/telefon), podpis na 
prezenční listině;

• hosté: jméno, příjmení, titul, podpis na 
prezenční listině;

• jestliže se jedná o projednávání nějakého 
podnětu od konkrétního občana: jméno, 
příjmení, titul, popřípadě adresa či jiný 
kontaktní údaj, který tento uvede.



Zvláštní kategorie osobních údajů NE
Rozsah zpracování Dle počtu jednání Finančního výboru.
Zdroj osobních údajů subjekt osobních údajů

Podklady z oddělení správce rozpočtu jsou 
dodávány v pseudonymizované podobě.

Příjemci osobních údajů • členové Finančního výboru, popřípadě další 
zastupitelé městské části Praha 10

• Městská část Praha 10, Úřad městské části 
Praha 10

• oprávněné úřední osoby, zařazené do Úřadu 
městské části Praha 10, a osoby jim nadřízené

Druh zpracování Souběžné vedení fyzického a elektronického zápisu 
z jednání, včetně předávání oprávněným osobám 
(zejména členům výboru). Vytvoření usnesení a 
prezenční listiny. Pseudonymizace zápisu a příloh 
pro účely zveřejnění způsobem umožňujícím 
dálkový přístup.

Způsob zpracování Vytvoření zápisu, usnesení včetně prezenční listiny. 
Pseudonymizace zápisu a příloh pro účely 
zveřejnění způsobem umožňujícím dálkový přístup.

Zdroje uchování osobních údajů Osobní údaje jsou sdružovány u tajemníka výboru, 
který zápis zpracovává a dále na odboru 
hospodářské správy v rámci vedení archivu správce



osobních údajů (spisová a archivační služba). 
V elektronické podobě jsou osobní údaje uchovány 
v rámci spisové služby e-spis.

Lhůty pro výmaz osobních údajů U správce 10 let, poté dokumentace odevzdána 
k trvalému uložení do Archivu hlavního města 
Prahy (QS 42-04 Spisový řád Úřadu městské části 
Praha 10, zákon č. 499/2004 Sb., o archivaci a 
spisové službě).

Přeshraniční přenos osobních údajů NE
Bezpečnostní opatření Osobní údaje jsou vedeny v jednotlivých 

materiálech, zápisech a usneseních, v uzamykatelné 
skříni nebo zásuvce psacího stolu, ke kterým má 
přístup oprávněná úřední osoba. K elektronickým 
spisům je přístup omezen dle vymezených 
oprávnění.

Povinné informování subjektů údajů ANO
Další práva subjektů osobních údajů Pro plnění právní povinnosti správce:

• právo na přístup
• právo na opravu a doplnění
• právo na omezení zpracování

Pro oprávněný zájem správce:
• právo na přístup



• právo na opravu a doplnení

• právo na výmaz

• právo na omezení zpracování

• právo vznést námitku
Pro veřejný zájem/výkon veřejné moci:

• právo na přístup k osobním údajům
• právo na opravu a doplnění osobních údajů
• právo na omezení zpracování
• právo vznést námitku

Interní odpovědnost za zpracování Ing. Radek Vališ, tajemník Finančního výboru
Datum a podpis odpovědné osoby

LU. 2020


